



2015 Atlantic Cross-Country Championships

Championnats atlantiques de cross-country 2015



A Special Invitation

You have qualified to be part of team NB at the Atlantic Cross-Country Championship on **Saturday October 31st, 2015 at O'Dell Park in Fredericton, NB.**

All Participants in the Provincials Receive:
- **Team NB Singlets**

Cost : 25\$ per athlete.

For registration information go to: **www.anb.ca** and go to calendar, click on the "TEAM N.B Atlantic Cross Country Championships" scheduled for Saturday October 31st and register for your events
Register before October 26th!

The morning of the race, we will have a meeting to distribute the singlets to the athletes.

For any other concerns call or email Gabe LeBlanc 855-5003 - anb@anb.ca

Une invitation spéciale

Vous êtes qualifié pour être sur l'équipe NB au Championnat atlantique de cross-country, le **samedi 31 octobre, 2015 au Park O'Dell à Fredericton, N.-B.**

Tous participants aux atlantiques recevront:
- Uniforme d'équipe NB

Coût : 25\$ par athlète.

Pour vous enregistrer, visitez : **www.anb.ca** et aller sur calendrier, cliquer sur l'événement "Équipe NB Championnats Atlantique de Cross Country" du samedi 31 octobre et enregistrer vous.
Enregistrez-vous avant le 26 octobre.

Le matin de la course, nous aurons une petite rencontre pour distribuer les uniformes.

Pour de plus amples informations, contactez : Gabe LeBlanc 855-5003 - anb@anb.ca

